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QUESTIONS 1 TO 10 ANSWERED WITH A “NO” MUST BE ACCOMPANIED BY A RELEVANT 

DEFICIENCY ON THE REPORT OF INSPECTION 

No. QUESTION YES NO N/A Detention 

Q.1* 

Поддерживаются ли аварийные выходы в исправном состоянии? 

Are the emergency escape routes maintained in a safe condition? 

(07120, 04103) 

    

Q.2* 

Поддерживаются ли противопожарные двери в исправном, рабочем 
состоянии? 

Are the fire doors maintained in good working condition?  

(07105) 

    

Q.3* 

Стационарные системы обнаружения пожара и сигнализации периодически 
проверяются в соответствии с требованиями Администрации? 

Has the fixed fire detection and fire alarm systems, been periodically tested in 
accordance with the requirements of the Administration?  

(07106) 

    

Q.4* 

Вентиляционные закрытия способны к герметичному закрыванию? 

Are ventilation closing appliances capable of being closed?  

(07116) 

    

Q.5* 

Возможно ли отключение системы вентиляции машинных помещений из двух 
независимых мест? 

Are the means of control for power ventilation of machinery spaces operable from two 
grouped positions?  

(07116) 

    

 Q.6* 

Способен ли каждый пожарный насос выдавать как минимум две струи воды? 

Can each fire pump deliver at least the two required jets of water?  

(07113) 

    

 Q.7* 

Исправны ли органы управления вентиляцией машинного отделения и органы 
управления топливоперекачивающих устройств, расположенные за пределами 
машинного отделения? 

Are the means of control provided in a position outside the machinery space for 
stopping ventilation and oil transfer equipment operational?  

(07114) 

    

Q.8* 

Помещения, предназначенные для огнетушащего вещества, используемого в 
стационарных системах объемного тушения, используются по назначению? 

Is the room for the fixed gas fire extinguishing medium used only for this purpose?  

(07109) 

    

Q.9* 

Клапаны, используемые на главной пожарной магистрали, находятся в 

исправном техническом состоянии? 

Are the valves used in the fire main line operational?  

(07110) 

    

Q.10* 

Результат практических учений по борьбе с пожаром, проведенных в 
присутствии инспектора, признан удовлетворительным? 

Where a fire drill was witnessed, was it found to be satisfactory? 

(04109, 07125) 

    

 

Notes: 

* If "No" is indicated in the answers to questions No. 1 to 10, these deficiencies should be reflected in 

the ship inspection report. Detention may also be considered. 


